
 

Referat fra bestyrelsesmøde 11.01.22 

Til stede (virtuelt): Kristian (KV 55), Susanne (KV 35), Christina (KV11), Nadja (KV 59) og Jesper (KV 41). 

Punkt 1: Opfølgning på sidste møde.  

a) Fartmåling - kommunen er langsom. Vi rykker for at fremskynde processen for at få 

nedsat hastigheden i området. 

b) Gadelys - opgaven i proces.  

c) Hjertestarter hos Stig på plads og han er oven i købet hjerteløber.  

 

Punkt 2: Gennemgang af regnskab og budget herunder forslag til budget 2022 ved Kristian 

Regnskab og budget gennemgået og tilpasset.  

 

Punkt 3: Planlægning af generalforsamling 2022.  

Søndagsfrokost med smørrebrød d. 20. marts 2022 kl. 12 på Ishøj Skole. 

Tilmelding senest d. 10. marts 2022. Uddeles senest 20. februar.   

Følgende er på valg: Kristian, Christina & Jesper. Christina genopstiller ikke.  

Input til dagsorden: Dialog om belysning på stierne.    

Nadja booker lokale på skolen.   

 

Punkt 4: Hjemmeside  

Overvejelser i bestyrelsen: Skal vi fortsætte med den (anvendelse ift. omkostninger)? Skal vi 

lave et site, når vores abonnement skal fornyes i oktober?  

Vi overvejer mulige løsninger, der er billigere fremadrettet. Christina tilbyder at opdatere ift. 

referater o.l. indtil ny løsning er på plads eller en anden overtager hjemmesiden.  

 

Punkt 5: Eventuelt.  

Nytårskur var en succes - tak til Sanne for initiativ.  

 


